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 Protokół Nr VII.2015  

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 11 maja 2015 r. 

 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 14
00

 a zakończone o godzinie 14
25

. 

W sesji wzięło udział 17 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad: 

Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3.Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 2014; 

b) przyjęcia rocznego sprawozdania z wykorzystania środków finansowych i działalności 

rehabilitacyjnej Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Domu Pomocy Społecznej 

w Zochcinku za 2014 r. 

c) rozpatrzenia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu opatowskiego za 2014 r.; 

d) rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 

rok 2014; 

e) rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2014 r.; 

f) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2015 r.; 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Opatowskiego w charakterze Partnera do 

uczestnictwa w projekcie: „e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny Województwa 

Świętokrzyskiego” realizowanym ze środków zewnętrznych, w tym z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020. 

6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad VII sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram obrady sesji 

rady powiatu”. 

Oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne. 

 

Ad. 2) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 

poprzednich sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu 

z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 17. 

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.3) Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał proponowany porządek,  
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a następnie zapytał czy są inne propozycje. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 4) Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

 Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława Włodarczyka – 

Starostę Opatowskiego. 

  

Pan Starosta przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy 

sesjami, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma pytania do pana 

Starosty. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 5) Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 

2014. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 

2014, a następnie zapytał czy są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VII.22.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

  

b) przyjęcia rocznego sprawozdania z wykorzystania środków finansowych  

i działalności rehabilitacyjnej Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Domu Pomocy 

Społecznej w Zochcinku za 2014 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia rocznego sprawozdania z wykorzystania środków finansowych  

i działalności rehabilitacyjnej Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Domu Pomocy 

Społecznej w Zochcinku za 2014 r., a następnie zapytał czy są pytania do 

odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr VII.23.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

c) rozpatrzenia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu opatowskiego za 2014 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu opatowskiego za 2014 

r., a następnie zapytał czy są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VII.24.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

d) rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2014. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2014, a następnie zapytał czy są pytania do odczytanego 

projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VII.25.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

e) rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2014 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2014 r., 

a następnie zapytał czy są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VII.26.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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f) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2015 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2015 r., 

a następnie zapytał czy są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VII.27.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Opatowskiego w charakterze Partnera 

do uczestnictwa w projekcie: „e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny 

Województwa Świętokrzyskiego” realizowanym ze środków zewnętrznych, w tym 

z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2014 – 2020. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Opatowskiego w charakterze Partnera 

do uczestnictwa w projekcie: „e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny 

Województwa Świętokrzyskiego” realizowanym ze środków zewnętrznych, w tym 

z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2014 – 2020, a następnie zapytał czy są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VII.28.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad.6)  Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

w przedmiotowym punkcie. 

O zabranie głosu poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który podziękował panu 

Staroście za przychylną decyzję Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie 

dotyczącą PGKiM, jak również zapewnienia w kwestii przywrócenia przejścia dla 

pieszych na ulicy Szerokiej w Opatowie. Następnie pan Gajewski odniósł się do 

informacji pana Starosty, której udzielił na posiedzeniu komisji budżetu dotyczącej 

pisma (negatywnego rozpatrzenia sprawy dot. zaskarżonej uchwały przez pana 

Gajewskiego dot. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2019), które 

wpłynęło z Regionalnej Izby Obrachunkowej i podpisania tegoż pisma przez pana 
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Rękasa. Kontynuując wypowiedź oznajmił, iż w miniony piątek była pikieta pod 

Starostwem, nadto obowiązuje uchwała, którą podjęli radni w sprawie poręczenia 

kredytu spółce TOP MEDICUS. Pan radny dodał również, że widnieje  na stronie 

internetowej informacja dotycząca przetargu na wybór banku, który miałby udzielić 

kredytu (otwarcie ofert 5 maja br.). Po czym zwracając się do pana Starosty zapytał 

czy wiadomo już czy przetarg został rozstrzygnięty i czy zostały podjęte decyzje 

odnośnie spłat zobowiązań pana Gniadka? Następnie zadał pytanie wynikające 

z informacji prasowych i wypowiedzi pana Wicestarosty Gustawa Saramańskiego 

dotyczące rozważenia możliwości ugody sądowej pomiędzy spółkami, które są 

wierzycielami pana Gniadka, a powiatem opatowskim. Kończąc wypowiedź 

zapytał czy nie obawia się pan Starosta, że będzie to odebrane jako działanie na 

szkodę powiatu?                                                                                                                                             

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który odnosząc się do słów radnego 

Grzegorza Gajewskiego powiedział,  że z powiatem nikt nie poszedł do sądu. 

Natomiast co do złożonych ofert wie, że wpłynęły 3 oferty, nie mniej jednaj na 

chwilę obecną nie wie czy komisja zakończyła już prace i dokonała wyboru. 

  

 Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

W wyniku braku dalszych głosów w dyskusji, pan Przewodniczący poinformował 

o przejściu do ostatniego punktu obrad. 

Ad.7) Zakończenie obrad VII Sesji Rady Powiatu. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady 

sesji Rady Powiatu”. 

 

Na tym sesję zakończono.         

 

 

Protokołowała:      

mgr Justyna Zdyb      Przewodniczący Rady Powiatu 

       /-/ Zbigniew Wołcerz 

 

 

 


